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Hargitay András, a magyar úszóválogatott új szövetségi kapitánya az M4 Sport Sport7fő című műsorában a
Hosszú-ügyről elmondta, hogy ő most a saját útját járja, és ha „ez az út beigazolódik, azaz megnyeri az
olimpiát, és jó eredményeket ér el, akkor nekem nincs arra szükségem, hogy velem beszéljen”.

Ami aranyos elszólás, hiszen esélyesként 72-ben ő „csak” harmadik lett!


